
白灵菇罐头 许昌 世纪香百珍

产品名称 白灵菇罐头 许昌 世纪香百珍

公司名称 河南世纪香食用菌开发有限公司

价格 113.00/箱

规格参数 原产地:许昌
品牌:世纪香百珍
规格:9121#

公司地址 许昌市许繁路北段

联系电话 86 374 8380330 18603996816

产品详情

原产地 许昌 品牌 世纪香 百珍
规格 9121# 等级 出口级
净重 400（g） 原料与配料 白灵菇、盐、水
保质期 720（天） 生产日期 2010年3月
生产厂家 河南世纪香食用菌开发有

限公司
卫生许可证 （豫）卫食证字（2008）

第411023-000425号
产品标准号 Q/HSJX01-2005 储藏方法 常温

公司简介 河南世纪香食用菌开发有限公司占地面积160000平方米，建筑面积10700平方米，是目前河南省
规模最大的集食用菌科研、培训、生产、加工、销售、进出口为一体的重点农业科技龙头企业。公司目
前已通过iso9001和haccp国际体系认证、qs认证。 公司主导产品：（按年供应量）： 1、“百珍”、“世
纪香”牌系列罐头（6000吨）：白灵菇、杏孢菇、鸡腿菇、双孢蘑菇、草菇、香菇、芦笋、甜玉米等罐
头、各类果蔬罐头、水产品罐头等。 2、世纪香鲜品、盐渍品（5500吨）：双孢蘑菇、白灵菇、鸡腿菇、
金针菇、草菇、平菇、香菇、杏孢菇、猴头。
3、干品系列百珍菌、世纪香菌（1850吨）：香菇、木耳、茶树菇、灵芝、竹荪。
4、速冻产品：食用菌、野生菌、果蔬等。 珍稀食用菌白灵菇以其肉质肥厚，口感脆嫩，营养丰富、高
蛋白质，对提高人体的免疫功能有促进作用而受到消费者的青睐。今年我公司的白灵菇现以准备供应，
供应规格如下：9121#820g * 400g 级别：a2 company profile henan shijixiang edible mushroom co.,ltd covering
160,000 square meters and a building area of 10,700 square meters,in henan province is the largest collection
mushroom research, training, production, processing, sale, import and export as one of the leading enterprises in
agricultural science and technology focus. the company has passed iso9001 international system and the haccp
certification, qs certification. companies leading products: (year-on-year supply): 1, "baizhen," "shijixiang" brand
canned series (6,000 tons): bailing mushroom, mushroom spore apricot, coprinus comatus, agaricus bisporus, straw
mushroom, mushrooms, asparagus, sweet corn and other canned, all kinds of canned fruits and vegetables, and
canned seafood. 2, shijixiang-fresh and saline mushroom(5,500 tons): agaricus bisporus, bailing mushroom, coprinus
comatus, golden mushrooms, straw mushroom, mushroom, mushrooms, pleurotus eryngii, hericium. 3, dry goods
series of baizhen fungi,shijixiang fungus(1,850 tons): mushrooms, fungus, tea mushroom 、fungus, bamboo sun. 4,



i.q.f products: edible fungi, wild fungi, and other fruits and vegetables. rare and precious edible fungus pleurotus
nebrodensis mushroom by its pulp plump, the feeling in the mouth, the nutrition is rich, the high proteinnature, to
enhances the human body the immunity function to have the promoter action to receive consumer"s favour. this year
our company"s pleurotus nebrodensis canned presently prepares to supply, supply specification as follows: 9121#n w
820gd w 400g grade:a2
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